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 En kostnadskalkyl inklusive  hyresbedömning  är utförd. Delprojektet Enebyskolan

är mycket omfattande.

Budgeten bedöms vara X och den bygger på en kalkyl från oktober 2022 som i sin 

tur bygger på en tidigare kalkyl på Y mnkr. (Inga siffror fick redovisas under KF)

Det saknas en redovisning av Strategisk lokalförsörjningplan 2023-2032. 

Utgångspunkten är att det ska finnas möjligheter för eleverna att vara inskriven på en 

grundskola i egna kommundelen. 

 

I den strategiska lokalförsörjningsplanen står det att skolor av praktiska och 

pedagogiska skäl gärna arbetar med samma antal klasser från år till år. 

Grundskolornas kapacitet anges även i ungefärliga antalet parallella klasser 

som ryms i skolan, 

 

Först vill jag ta upp antal elever i hela Enebyberg, elever 6 - 12 år  dvs både Brage-

och Enebyskolan 2022. Totalt har skolan 670 elever inskrivna. Av dessa är 47 bosatta i 

annan kommun.

                       2023    2024    2025    2026    2027    2028    2029    2030    2031    2032 

Kapacitet         700     700      700      700      700      700      700      700      700      700 

Efterfrågan      645     623      606      594      582      592      595      593      603      611

         
Enebyskolan är färdigställd till 2025. Elevantalet är då 606. Därefter är elevantalet under 

600 för att öka något därefter.

I underlaget sägs endast att det ska vara en 4 parallellig skola och Enebybergs isolerade 

läge medger en viss överkapacitet.

Inget står om hur överskottet av platser som uppstår ska finansieras. Nya lokaler för 

skolverksamhet i Enebyberg kan i sin helhet stå klara tidigast år 2029. 

 

I hela Danderyd finns 4 kommundelar.

Enebyberg har en kapacitet på 4 paralleller och en efterfrågan på knappt 3,5

Djursholm har en kapacitet på 5,5 paralleller och en efterfrågan på drygt 4,5

Västra Danderyd har en kapacitet på 5,75 paralleller och en efterfrågan på 5,5 som stiger 

till 6,25 i slutet av perioden.  

Stocksund har en kapacitet på 5 paralleller och har en efterfrågan på mindre än 4.

 



Det är enbart Västra Danderyd som kommer i närheten av kapacitet och efterfrågan

En samlad kapacitetsberäkning av skolorna i Stocksund och Djursholm visar på ett 

kapacitetsöverskott om nära två parallella årskurser eller drygt 350 elever år 2027. 

En samlad kapacitetsberäkning av Djursholm, Stocksund och Västra Danderyd  förutom 

Enebyberg visar på ett kapacitetsöverskott om ca två parallella årskurser eller drygt 400 

elever år 2027. 

Vid investeringar ska en likviditetsplan redovisas. Det finns ingen likviditetsplan.

Intäkter för utbildningsnämnden borde även ha redovisats liksom kostnader.

Ska utbildningsnämnden i fortsättningen räkna med helklasser eftersom  kostnader för 

helklasser är de kostnader som utbildningsnämnden har?
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